
  

 SBK Malmö Brukshundklubb PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE  

Datum: 2024-01-07 kl: 18:00             
  

Närvarande:  
Glenn Andersson, Eva Engeln Persson, Cecilia Uddman, Tereze Lindgren, Rickard Smitt, Linda Assarsson, Tina 
Olsson 

1. Mötets öppnade 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  

4. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  
Tidigare mötesprotokoll godkändes.  

4. Rapporter  

4.1 Ekonomi  
Räntan har kommit  och klubben har just nu 427 000 kr respektive 192 000 kr i likvida medel. Just nu är 
klubbens resultat minus 8 300 kr.  

Vad gäller stripe så har klubben nu fått 4 700 kr från SBK central för tävlingar. Oklart om det är allt klubben ska 
ha eller om det bara är för en tävling. Klubben har fått 22 718 kr på swish. Sammanlagt har klubben då fått ca 
27 000 kr för tävlingar. 

Styrelsen genomgår förslag till budget och gör justeringar och diskuterar denna samt diskuterar 
verksamhetberättelse och årsbokslut och färdigställande av detta,  

4.2 HUG  
HUG har beslutat att kurser ska komma ut mints fyra veckor före kursstart. Detta ska skickas till kansliet. Vidare 
ska instruktör och hjälpinstruktör inkomma med besked om hur arvodet ska fördelas dem emellan. När kurser är 
klar ska instruktören komma in till kansliet med hur det gick så att kansliet kan redovisa detta för kassören.  

Instruktörerna har också önskemål om specifikation på kursavgifter.   

Louise hoppar av som samordnare för HUG. Estelle Palmkvist kommer nu sköta protokoll etc men en ny 
samordnare behövt. Det behövs fler folk i HUG.   

4:3 TK 
TKs budget diskuteras ovan. Diskussion om att alla TK grupper ska hålla tävling och att TK ska försöka få igång 
de träningsgrupper som inte har det.  
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Diskussion om att det ska vara tydligt att startar men en träningsgrupp ska man hålla en tävling,  

4.4 Agilityn/Rally/specialsök 
Inget att rapportera.  

4:6 Markan/Kansliet/Fastigheten 
Boden är bortskänkt och elen är bortkopplad.  

Glenn har haft möte med kommunen som meddelat att klubben kommer att bli av med hälften av 
parkeringsplatserna på dagtid och parkeringen kommer framgent bli avgiftsbelagd.  

Klubben får nu själv fylla i kaninhålorna. Kommunen kommer att lämna grus. Beslutas att kansliet går ut med 
detta när det är aktuellt.  

4.7 Distriktet 
Distriktsmöte angående valberedningens förslag till förbundsstyrelsen. Glenn anmäls att delta. Styrelsen 
bestämmer på konstituerande mötet angående vilka som ska delta.  

4:8 Info/PR och Hemsida 
Annas information om vad som händer i veckan fungerar jättebra.  

5. Beslutsfrågor    

6. Skrivelser   

7. Övriga frågor 
7.1 Diskuterar låset och dörren. Beslutas att vi går ut på facebook angående låset och ser om det är någon som 
kan hjälpa till.  

8. Nästa möte   
Nästa möte är årsmöte den 8 februari 2025 kl 10:00.  

9. Mötet avslutas 
Ordförande förklarar mötet avslutat.  

…………………………….  ……………………………. 
Glenn Andersson, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare  
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